



Annexe 12

Assemblée Générale /General Assembly APEEE BXL IV Année scolaire 2015-2016, School year 2015-2016

CCAB - 36 rue Froissart 1040 Bruxelles – 1.02.2016

Candidature au Conseil d'Administration - Candidate for the Administrative Board

Nom/Name:
DIJKSTRA

Prénom/First name:
KRISTIN

Photo
(optional)

Parent of children in P3, P5 & S2 NE

Parent d'un enfant en / Parent of a child in (précisez classe / specify class):

Mat/Prim/Sec

Section: BG DE EN FR IT NL RO

Motivation:

I would like to continue my work with the APEEE Board and the School, with the aim of building and improving communication channels between the school, the parents and the student body. Over the past year, as Vice President Pedagogical Affairs, I focused my efforts on setting up a strong Pedagogical Team including dedicated Section Representatives, our Interparents representatives, the Learning Support parents' WG, and various Board members. We have focused on a variety of topics that influence our children's school experience, including security, behaviour, secondary studies, and various projects initiated by both the school and parents.

There is certainly still work to be done, and I look forward to further collaboration with the School, the Pedagogical Team and the APEEE Board.

J'aimerais continuer mon travail avec le CA de l'APEEE et avec l'école, dans le but de construire et d'améliorer les liens de communication entre l'école, les parents et les étudiants. Au cours de l'année passée, en tant que Vice-Président Affaires Pédagogiques, j'ai mis le focus sur la création d'une équipe motivée avec des Représentants de Section engagés, les

Représentants d'Interparents, le groupe de travail parents SEN et différents membres du CA. Nous avons travaillé sur des sujets diverse qui influencent la vie scolaire de nos enfants, comme le sécurité, le comportement, les études secondaires, ainsi que projets proposés par l'école et parents.

Il reste certainement du travail à faire, et j'aimerais bien poursuivre mon collaboration avec l'école, l'équipe Pédagogique et le CA de l'APEEE.